
 

 
 
28 medlemmar/personer närvarande.  
1. Ordföranden Kjell Johnsson hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 
De närvarande ansåg att mötet blivit behörigt utlyst.  
2. Dagordningen godkändes. 
3. Mötet valde Kjell Johnsson som ordförande och Andreas Lindberg som sekreterare.  
4. Johan Ahlbom valdes till protokolljusterare, tillika rösträknare. 
5. Verksamhetsberättelsen som sänts till alla medlemmar tillsammans med kallelsen till 
årsmötet föredrogs tillsammans med räkenskaperna. BBS har under 2017 inte gjort några 
större investeringar. Hull-washern köptes in 2016, men den har fått ett "garage" i år. Det 
konstaterades att BBS ekonomiska resultat blev positivt, 184 592 kr. Klubbens likviditet och 
soliditet är mycket god. 
6. Revisorernas berättelse föredrogs och de tillstyrkte att årsmötet godkände resultat- och 
balansräkning. Torgny Wingbro gav en eloge till kassören Monette Edblom för väl skött 
bokföring. 
 
7. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2016.   
8. Budgeten för 2018 presenterades.  Under 2018 behöver vi bygga ut mastskjulet, vilket 
kommer att innebära en förlust på 39 000 kr. Med 881 000 kr i tillgångar så räknar vi med att 
tillräckligt med pengar finns. Mötet godkände budgeten.   

9. Följande personer valdes till styrelseledamöter: 
Vice ordförande Sten Edholm nyval 2 år 
Sekreterare Gerda Woxén omval 2 år 
Hamnkapten Anders Janesten omval 2 år 
Vice hamnkapten Pelle Löfstedt nyval 1 år 
Materialförvaltare Jan Jarelius            nyval 2 år 
Miljöansvarig Lasse Brötell nyval 2 år 
 
Förra året valdes 
Ordförande Kjell Johnsson  
Kassör  Monette Edholm                      
Information Andreas Lindberg                 
 
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag. Styrelsen informerade om att man ämnar 
adjungera Anders Wikman som stöd för materialaren och Bosse Bergholm som stöd för 
miljöarbetet. Valet föregicks av en hel del diskussioner och olika förslag förelåg. Årsmötet 
uppfattade att det var oklart och rörigt. Styrelsen lovade att se till att valprocessen nästa år 
fungerar mer friktionsfritt.  
 
10. Stugfogden Ingen stugfogde valdes, eftersom ansvaret för klubbhuset från och med nu ska 
ingå i materialförvaltarens ansvarsområden.   

Breviks Båtsällskap 
Årsmöte 2018 
20 februari 2018 i Båtsällskapets klubblokal. 

 



11. Val av revisorer  
Torgny Wingbro omval 2 år 
Björn Rydberg valdes förra året.  
 
12. Val av valberedning  
Markus Linderbäck, sammankallande        omval 1 år 
Hans Wikmark                                         omval 1 år 
Tomas Bångstad  omval 1 år 
 
13. Val av representant och suppleant till Lidingö Båtförbunds styrelse  
Kjell Johnsson ledamot 
Sten Edholm  suppleant 
Representanter till LBF:s årsmöte: 
Kjell Johnsson, Sten Edholm, Jan Jarelius, Gerda Woxén och Lasse Brötell, eller annan 
styrelseledamot.  
14. Information om klubbens miljöarbete bl.a. om båtbottentvätten 
Leverantören av båtbottentvätten håller på att testa varför vi inte vårt renade vatten var rent. I 
höstas hämtade de allt vatten för analys. Det har antagligen att göra med tryck och 
genomströmning. Nya instruktioner ska komma.  
Medlemmar får INTE slänga olje- eller färgburkar i våra soptunnor som ju bara är avsedda för 
hushållsavfall. Alla sådana rester skall transporteras till Stockby returpark. 
 
15. Fastställande av rutiner samt datum för torrsättning 
Mötet beslöt att ha torrsättning den 13–14 oktober förutsatt att kranar kan bokas.  
16. Utbyggnaden av mastskjulet 
Vi har fått bygglov och offerter håller på att hämtas in. Bygget kommer att ske i sommar och är 
budgeterad till 300 000 kr.  
17. Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit.   
18. Övriga frågor  

• Hans Wikmark rekommenderade säkerhetsappen Coboats.  
• Båtar som ligger i sjön (i hamnen) någon gång under tiden 1 dec – 31 mars kommer att 

debiteras som isliggare, eftersom Lidingö stad räknar och debiterar klubben för detta.  
• De som fått bryggplats efter 2012 och därefter flyttar från Lidingö måste lämna sin båtplats 

inom två år.  
• Kjell berättade om vår samverkan med polisen.  
• Moms-hotet hänger fortfarande över alla båtklubbar. Vi följer debatten.  
• Från slutet av maj kommer en ny PUL-lag, lagen om GDPR. Den är ännu striktare än PUL. 

Torgny gjorde en genomgång. Styrelsen inväntar instruktioner från LBF och SBU.  
• Styrelsen har städat bockgården.  
• Påmindes om att alla ska läsa hemsidan.  
• Andreas Lindberg informerade om avloppsledningen från Telegrafen.  
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